
 

 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har den 22. september 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 444 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Ravn (S). 

 

Spørgsmål nr. 444:  

”Vil ministeren opgøre, hvor mange læger der har været fast tilknyttet et plejehjem 

for hvert af årene 2011, 2012, 2013, 2014 og 2015?” 

 

Svar: 

Det er ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fristen. Jeg forventer, at kunne 

fremsende en endelig besvarelse primo november 2016. 

 

 

Med venlig hilsen 
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